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PRIE VALDYMOGrįžtant prie išspausdinto adresu GS LAER* kaltinimo 
pagrindimo, redakcija susitiko su KMP laboratorijos ŠAMP 
viršininku O. Davidiuku. Iškalbingesnių, negu koks nors 
kitas papildymas, jis laiko cecho partinės organizacijos krei
pimąsi į IAE administraciją ir partinį komitetą. Kreipimosi 
tekstą ir paaiškinimus šiuo klausimu pateikia inžinierius 
remonto reikalams V. Gusevas. Juos spausdiname.
ŠAMP CECHO PARTINĖS ORGANIZACIJOS ATVIRAS 
KREIPIMASIS

Ar reikalingos paslaugos? PULTO
Tęsiamas vidutinis eina

masis pirmojo bloko (TG-2 
—kapitalinis)
Darbas vyksta atitinkamai 
pagal patvirtintą grafiką.

Antrajame bloke vyksta 
atstatomieji darbai kabeli
niuose 
pasekmių, 
didintą reikalavimą saugu
mui, bloką pajungti darbui
numatoma rugsėjo 25 d.* * *

Per laikotarpį nuo rugsė
jo 9 iki 15 dienos išmetamų 
į atmosferą radioaktyvių 
medžiagų inertinės radioak
tyvios dujos sudarė 0,9 
procento leistinos normos 
(LN), ilgaamžių radionuk- 
lidų — 0,1 procento LN, 131 
jodo — 2,25 procento LN.

Gama spindulių dozės stip
rumas Sniečkaus gyvenvie
tėje buvo 9—11 mikrorent- 
genų per valandą.

naudojant valstybines lė
šas .

Todėl mes vėl prašome 
peržiūrėti klausimą 
LAER etatų ir fondų perda
vimo „SAMP cechui ir pa
teikti ūkišką sprendimą.

Mes neabejojame tokios 
reformos naudingumu. Šim
tų, tūkstančių ekonomija 
šiuo metu taip reikalinga 
elektrinei, jų beprasmiškas 
pervedinėjitnas iš vienos or
ganizacijos į kitą, kokybės 
ir remonto gerinimas, suma
žinimas remonto personalo 
dabar tampa akivaizdžiu ir 
įgyvendinamu.

Užtikriname, kad cecho 
remontinių padalinių kolek
tyvai šiame klausime palai
ko mūsų poziciją.

lo atlyginimams bus panau
dota apie 150 tūkst. rublių.

Tokia pagalba remonte 
galėtų dar ir duoti naudą, 
padidinant LAER remontL 
ninku skaičių kap. remontų 
metu. Faktiškai LAER įsi
tvirtino elektrinėje pasto
via sudėtimi, kurios išlaiky
mas 2—3 kartus branges
nis už išlaikymą savų re
montininkų.

Jokiu būdu nenorime 
įžeisti eilinių LAER remon
tininkų, dirbančių sąžinin
gai, ši organizacija mums 
atrodo organizacija, pame
tusią savo kūrimosi tikslą 
— manevruojanti žmonių 
resursais, vykdant kapitali
nį remontą įmonėse, tame 
matome. mūsų abejingumą

sunaudojimo mažinimo dar
bas, nes .rangovinė organi
zacija nesuinteresuota;

— blogai rangovinėje or
ganizacijoje panaudojami 
ITD kadrai, pagrindinės 
funkcijos, kurios suveda
mos į personalo kontrole ir 
sąmatinių dokumentų for
minimą;

remontas.
dėl

Kapitalinį remontą dalies 
j rengimų, kuriuos aptarnau
ja SAMP, vykdo komandi
ruotas

rangovinė organizacija ne
gali aprūpinti personalu, 
numatytu darbų apimties 
sutartyje;

— įskaitant didelę nomen
klatūrą ir kapitalinio re
monto apimtį pagal KMP 
ir A. atitraukiama dalis 
SAMP cecho personalo pa
tikrinimams ir įrengimų pri
ėmimui po remonto. Atsako
mybė už remonto kokybę 
galutiniame rezultate lieka 
SAMP cechui;

— praktiškai nevedamas 
remonto kokybės gerinimo, 
darbo sąnaudų ir medžiagų

loviuose po gaisro 
Užtikrinant pa-„Lvovatomenergore- 

monto“ (LAER) persona
las. Gyvuojanti kapilaiinio 
remonto sistema KMP ir A 
rangovinės organizacijos jė-

— žymūs rangovinės or
ganizacijos personalo pa
naudojimo sunkumai remon
to darbams įrengimuose 
„švariose“ AE zonose (šilu
minės elektroėnergijos tieki
mo, katilinės, miesto tarny
bos ir t. t.).

1989 m. elektrinė LAER 
perves 510 tūkst. rub. Iš 
šios sumos LAER persona-

gomis, yra sekantys trūku
mai:

— rangovinę organizaci
ją piinai aprūpina IAE re- 

plotu; alsai ginė-inontiniu 
mis dalimis, technika ir la
boratoriniais įrengimais;

— laike PJR sustabdymų

DĖL PERSONALO PERDAVIMO IAE
i

Pasiūlymai dėl GS „Lvovatomenergoremonto“ baro prie 
IAE perdavimo elektrinei, įskaitant visus trūkumus remon
to rangos metodu, buvo pirmą kartą išsakyta IAE parti- 
niams-ūkiniatns vadovams 1987 metų pradžioje. Vienok, į 
raštišką elektrinės kreipimąsi į Atominės energetikos minis
teriją 1987 m., buvo-atsakyta neigiamai.

[rengimų rangovinio re
monto koncepcija limitų sąs
kaita pagal IAE darbą, per
duotų G S ' LAE'R; šiais' me
tais svarstėme pasitarimuo
se. kuriuose dalyvaudavo 
IAE vyriausiasis inžinie
rius, cechų* viršininkai. Bu
vo pripažinta tikslinga GS 
LAER palikti turbinų re
monto pravedimą (be regu
liavimo ir garo paskirstv-

GS LAER reikalas. tačiau 
noriu išsakyti ir asmeninę 
nuomonę: daromas bandy
mas apnuoginti tokiu būdu 
dalį vykdomų apimčių, bent 
jau 1989 m. pirmame ketvir
tyje Galvoju, kad • turbinų, 
elektros, SAMP cechų ir 
SĖT cechą reikia laikyti 
omenyje, ruošiantis 1989 
metų remonto kampanijai.

inonlą elektros įrengimų 
Lvovo bazėje. G S LAER 
prie IAE baro personalas, 
vykdantis įrenginių remon
tą, SAMP, SĖT cechuose, 
pagalbinių turbinų įrengi
mų, elektros cechų darbų 
limitais perduodami IAE. 
Gautas „Glavatomenergore^ 
monlo“ sutikimas dėl LAER 
darbų apimties peržiūrėji
mo 1989 m. LAER mūsų 
pasiūlymus suderino, kurie 
išdėstyti protokolo forma. 
Dabar turbinų ir elektros 
cechuose pravedamas dar
bas G S LAER personalo 
skaičiaus patikslinimui ry
šium su remonto darbų 
apimties sumažinimu. „Glav-

atomcnergoremonlo“ pasi
tarime, kuris įvyko š. m. 
rugpjūčio 24 d. mus įparei
gojo iki spalio I d. paruoš
ti IAE remonto aptarnavi
mo schemą, įskaitant re
monto darbų apimties su
mažinimą LAER. Po to. 
Atominės energetikos minis
terijoje numatyta pravesti 
užbaigiamąjį pasitarimą.

Dabartiniu metu LAER 
bare prie T AE praveda per
sonalo paruošimą, kuris 
ruošiamas perduoti elektri
nei. Darbų perkėlimui budė
jimo metodu nuo 1989 m. 
sausio 1 d. kitose elektrinė
se (15 dienų komandiruotė- 
je, 15 dienų namuose). Tai

RINKIMAI TĘSIASI
Praėjusią savaitę ataskai

tiniai - rinkiminiai susirin
kimai įvyko partinėse orga
nizacijose: KSV, ŠET, MSD- 
136, DC, ŠAMP, TAirD, 

l KCIS, SGAD, ChC. 
į Partinių biurų sekreto

riais išrinkti: A. Rudovas, 
P SS viršininko pavaduoto
jas; L. Salnikova, vyresnio
ji operatorė; Z. Černonog, 
„gydytoja >■ terapeute; 1 A. 
Nikitenka, vyresnysis meist
ras; N. Bogdanovas, vyres
nysis meistras;- M. Subota, 
aparatininkas; G. Pieviškis, 
inspektorė; A. Lokteva, ins
pektorė.

Iškelti kandidatais į par
tinį komitetą: V. Gusakovas. 
MTTS (KSV) viršininkas, 
J. Rudenkovas, ŠET virši
ninko pavaduotojas, V. Ak- 
sionovas, ŠAA\P vyresnysis 
meistras, G. Aldošinas, TA 
ir D pamainos viršininkas, 
G. Sitnik, KO S vyresnioji 
meistrė, V. Zajacas, SGAD 
politvadovas. G. Peregudo- 
vas, meistras ir A. Oryšaka, 
ChC viršininko pavaduoto
jas.

mo sistemos), lurbogenel’a- 
lorių, transformatorių, oro 
i š jun gėj lis, aku m u Ii a tori ų 
baterijas. įskaitant, kad re
montuojant anksčiau išvar
dintus įrengimus pasirodo, 
kaip taisyklė, specialios re
monto darbų rūšys. Be to. 
pripažinta tikslinga palikti 
specializuotai rangovinei or
ganizacijai spec. darbus 
PAK katilų ir gamyklinį re-

* Nuo 1988 m. rugpjūčio 
1 d. GS LAER baras prie 
Ignalinos AE pavaldus Siau
rės Vakarų Turboatomener- 
goremonto (SVTAER) ga
mybinei įmonei. įeinančiai į 
gamybinio susivienijimo su
dėtį.

OBJEKTYVE — LABORATORIJA ATVSKalba ATVS laboratori
jos viršininkas V. POSTO- 
VALOVAS:

Balakovsko AE ir Bulgari
joje „Kozlodujo“ AE. ATVS- 
750C vertingas tuo. kad jis 
yra lankstus: aparatūros 
funkcinę paskirtį galima

Vyksta pirmojo energobloko planinis remontas.

Mes parodysime atskirų tarnybų, realių žmonių dal yvavimą remonto darbuose.
Elektrinės automatinis 

technologiniaisvaldymas 
įrengimais naudojamas da
bartiniu metu, ne taip jau 

kaip to reikėtų

pakeisti. Tokie aparatūros 
pakeitimai jau buvo praves
ti. skirti antrojo bloko fun
kciniu grupių tcclmologi-

cionarinio režimo pateiktų linos elektrinėje įrengtas 
parametrų palaikymą. Igną- pirmasis tokios aparatūros

komplektas. Vėliau ATVS- 
750G pasirodė Zaporožės.dažnai,

laukti, įsivaizduojant elek- niams įrengimams.
Iškelti kandidatais i rajo

no partijos komiteto narius: 
V. Makovskis. ŠET šaltkal
vis; B. Možeika, ŠAMP in
žinierius; M. Subota. TAirD 
aparatinjnkas; G. Pieviškis, 
KOS inspektorė; B. Filipo- 
vas, ChC pamainos viršinin
kas.

tronikos ir skaičiavimo tė jai buvo duota programa 
separatoriaus garo perkaiti-

Notrau-
Tam,chnikos galimybes. koše: kabe-*

kad elektroniniai prietaisai mo, garavimo ir turbinos 
kondensacinio įrenginio val-

lių monta-
pakeistų operatorių, jai siu vimo darbųriami gana dideli rcikalavi- dymui.

užbaigimas,mai: patikimumo, beklaidėje Dabartiniu metu kapitali
nio remonto metu šis dar
bas vedamas ir pirmajame 

gavo
vertingesnį panaudojimą

kuriuos at-ir, jeigu galima taip pasa-
liėka SMV-„inlelckto“ srityse.kyli.

šiuos reikalavi- PATIKSLINAMEPatenkinti 21 darbuo- blokc. ATVS-750C
užduo-nnis — nepaprasta tojos A. Li „Taikaus otomo“ šeštaja

me numeryje dėl nesuderl- 
nimo veiksmų išleisti skir
tingi lietuviškas ir rusiškas 
egzemplioriai.

Po Vilemo žodžių straips
nyje „Bendri rūpesčiai“ 
praleista pastraipa rusiška
me egzemplioriuje, kurią 
reikia skaityti sekančiai:

LTSR MA prezidentas J. 
Požėla. Didelė avarijos ti- 

: kimybė. Įkurtas „rusiškas“ 
; miestas-respublikos teritori-

tis. Be to. sunkiai nugali na uja kokybe.sovskaja ir
Pravedami darbai algo

ritmų ir reguliatorių 2SP
mas psichologinis barjeras, E. šuman;
kada operatoriaus funkci- laboratori- ir GVRKĮ programa.jos patikimos „juodai dėzu-

: jos ATVS Dabartiniu melu visatei“. Išspręsti uždavinį kaž- pa-i meistras M. kviestų organizacijų darbų 
apimtis, lurbogeneratorius

kokia Lai dalimi pasisekė,
Metluška.ATVS-750Cs n aparatūros
A. Karasio-.pagalba, kuri aprūpina pa- TG-1 — paruoštas darbui.

Tęsiama skaitmeninių re
guliatorių profilaktika, do-

vo nuotr.siruošimą paleidimui, palei
dimą, turbinos pakrovimą.

kumentacijos forminimas.iškrovimą, o taip pat sla- joje.



MDMS RAŠO nes darbo kolektyvi] tary
bose. Šiuo metu, išskyrus
darbotvarkę, daugelis nieko

Rašykite mums, kokiu jūs «ežino ,aPie ,5i“os s”si/’n*i*
norite matyti savo laikraš- J11112* arJ)a .Sl!z,n<) !^. h?cill
tj? Tokiu klausimu kreipėsi ll*P1.1' . ner1ela.1 sn «k.ra*Py-
redakcija į „Taikaus atomo“ mais ir subjektyviais erti-
skaitytojus. Ir tai supranta- nimais.
ina. Naujas laikraštis prik
lauso nuo skaitytojų. Tai briką
tampraus laikraščio ir skai- inas“, kur
tytojų bendradarbiavimo, ių darbo kolektyvų
bendro pasitikėjimo, publii- profsąjungos komitetas, j u

ristas atsakytų į klausimus, 
kurie 
minės

tuksi, rublių, neįskaitant- iš- du laiškai, kuriuose prašo- 
mokėjimų už melų rezulta- me papildomai apmokėti
lūs, socialistinio lenktynia- PaPild°ni« baidarininkų mai- 

; tinimą ir sportines-sveika-
vnno lėšų. materialines pa-. ljngllmo slovyk,os, csan.
raibos, apmokėjimo keiiaia-. ^ios mokykloje Nr. 2 pa- 

sanatoriniam-kurorti- tarnavimo išlaidas, kur įs* 
niam gydymui ir išvykoms kaitytos net sanspecdrabu-

žių nusidėvėjimo išlaidos 
7 rub. 50 kap. kiekvieną pa
mainą.

Musų elektrinė nuo 1989 
metų sausio mėn. pradeda 
dirbti saviūkiskaitos pagrin
dais, ir kiekviena kapeika 
pelno turi būti panaudota 
kolektyvo reikalams. Todėl 
būtina sėsti prie apvalaus 
stalo atitinkamiems specia
listams ir vadovams, mūsų 
ir VSV įmonių, ir broliškai 
padalinti išlaidas ne tik VII 

‘išlaikymui, bet ir išlaidas 
transportui, GNKG, MSD- 
136, DAS ir kl.

Kiekvieną rytą Šimtai ma
žų mūsų miesto gyventojų 
ateina į vaikų ikimokykli
nes įstaigas (VIJ). Po 10— 
15 metų jie, tikriausiai, bus 
mūsų miesto įstaigų dar
buotojai. Man teko ne vieną 
kartą lankytis VII ir ne tik 
susirinkimuose, bet ir aiškin
tis didžiulių darbo laiko 
nuostolių sergančių vaikų 
slaugymui. Per 1988 metų 
šešis meocsius iŠ pinigų, 
skirtų socialiniam draudi
mui. skiltyje sergančių vai
kų slaugymui — 48.1 proc.

Kalbantis su vedėjomis, 
auklėtojomis aiškėja štai 
kas: grupių perpildymas,
žemas vaikų kombinatų 
materialinis darbuotojų su
interesuotumas. blogas ap
rūpi ni mas med i ka men tais.
nėra iizioterapinių, sporti
nių įrengimų. Ypatinga 
problema pilnaverčio vaikų 
maitinimo klausimu, kuris 
priklauso nuo išskirtų lėšų

sumos.
IAE balanse yra devyni 

darželiai iš dešimties. Lė
šas jų išlaikymui skiriame 
iš pelno, gauto elektrinės 
.darbuotojų triūso sąskaita.

Šiuo metu, kiekvienas 
darželis komplektuojamas
skaičiuojant: 50 procl vai
kų IAE darbuotojų ir 50 
proc. — VSV, vienok VSV

m
Neblogai būtų i vešli ru- 

Klausimas—alsaky- 
a dm inist racija, 

taryba,
į užsienį, tylėti toliau nega
lima.

IAE administracija, kartu 
su profsąjungos komitetu

kacijų produktyvumas. Mes 
dėkojame turbinų cecho ma
šinistui V. Nagornych, ku
ris atsiuntė laišką į redak- ,jų. 
ciją, ir kuriame nemažai 
pasiūlymų laikraščio leidi
mo organizavimo klausi
mais.

domina daugelį aio- 
elektrinės darbuoto-

Tikslinga pravesti visuo
menės nuomonės apklausą 
apie pribrendusias proble
mas anoniminių anketų bū
du, vėliau spausdinant jas 
rubrikoje „Ką aš galvoju 
apie...“

Linkime
kiekvieną savaitę, 
mažesnio formato. Šiam ti
kslui pašto dėžulėje gautų 
korespondencijų maža, rei
kia dirbti su. masėmis, pa
žadinant kiekvieno kūrybinį 
aktyvumą ir asmeninę nuo
monę apie tai, kas mus su
pa aplinkui.

Laikas skaičiuoti pinigus!
— Pagaliau mes sulaukė

me savo laikraščio, kurio 
puslapiuose, galėsime ap
svarstyti įvairias problemas 
ir, tikriausiai, su skaitytojų 
pagalba jas išspręsti. Jų 
ratas gana didelis: prade
dant gamybinėmis, miesto 
ir baigiant asmeninėmis.

Be to, laikraščio pusla
piuose galima talpinti in
formaciją apie susirinkimus 
Ignalinos atominės clektrit-

savo vaikų išlaikymui ne pasiuntė laišką VSV; pra
skina nė kapeikos, nors pcl- * šėme nustatyti vietų į VII 
ną jie gauna, mano many
mu. nemažesni kaip IAE.
Tokia padėtis palaikoma nuo 
1987 metų. Apie ją galima

išleisti laikraštį 
nors ir

išskyrimą 1988 metų rude
niniam paskirstymui. Vie
nok, vietoj būtino dokumen
to ir išskyrimo būtinos su
mos vaikų išlaikymui, buvo 
gautas atsirašinėjimas emo- 

kada ji sudaro 2 mln. 235 cinio charakterio, be to —

būtų ir nekalbėti, jeigu su
ma būtų nežymi, tačiau, A. STELMACHAS 

profkoi.niteto pirmininkas

BĖGIMAS - SVEIKATA Dėmė laikraštyje?
Rugsėjo 6 d., išspausdi

nus penktąjį „Taikaus ato
mo“ numerį, į redakciją pas
kambino ekspresyvus atsto
vas iš neformalios grupės, 
kurią sudarė 15 žmonių.

— Mes iš reaktorinio ce
cho. Jūs žinote, kas tai 
RBMK? Ar suprantate, kad 
„Misis RBMK“ negali būti? 
Kad rytoj su tokiu pat pa
sisekimu galima išrinkti mi
sis KDPC? Visa grupe reiš
kiame: tai dėmė laikrašty-

jyf askvos maratonas iškovo- VII starto viela įsakė per- 
jo ypatingą populiarumą kelti prie jo pilies balkono 

ir jau tapo tarptautiniu. Jis — atstumas tapo 41 km 
pravedamas nuo 1981 metų 842 Karalienė Aleksa,,-

drt- “r/fr .«*•zui laimėti. isake perkelti finišą ir dar
prisidėjo 353 m. Pagaliau 
disiancija tapo 42 km. 195 

, . papasa- ui., tokia liko iki siu dienu,
kol i apie 1988 melų bėgimą, 
atkreipi i visų bėginio mėgė
jų dėmesį ir palinkėti sėk
mės TMTM-89. '

Keletas žodžių iš marato
no istorijos.

vome dalyvauti Tarptautinia
me Maskvos Taikos marato
ne ir 10 km. bėgime, o taip 
pai pamatyti jūsų puikią 
sali „Pasaulio bėgikai“. Tai 
tarptautinė bėgikų organi
zacija, ir mūsų dalyvavimo 
Maskvos Taikos maratone 
1988 m. tikslas — larybinis- 
amerikos bendradarbiavimas 
išgyvendinant pasaulyje ba
davimą. Mes norime gerano
riškumo, draugystės ir ben
dradarbiavimo vilties, kad 
visos tautos gyvens taikiai 
ir pasiturinčiai!“

Rugpjūčio 13 d., bėgimo 
dieną, susirinkome prie spor
tinio komplekso „Družba“ 
Lužnikuose, žalioje vejoje, 
ties Maskvos upe.

Aš. kaip TMTM-88 daly
vis. noriu smulkiau

Maskvos maratone galima 
bėgli pagal savo išsitrenira- 
vimo galimybes: visą dis
tanciją arba tik 10 km.

jc!
Mes šį klausimą- adresa

vome vienam iš autorių, 
mūsų nuomone, neblogo 
vardo misis — A. Bolgaro- 
vui, stovyklos „Dysnai-88“ 
viršininkui, kur buvo atvy
kę AE, kuriose dirba reak
toriai RBMK, komjaunimo 
delegacijos. Štai jo atsaky
mas:

— Iš tikrųjų, ką gi čia 
as. Reikėjo pavadinti „Mi
sis — ne RBMK“.

šiais metais į Maskvą susi- 
t . . rinko daugiau negu 6 tūkst.

PI ai mm- primena bėgimo mėgėjų iš 40 pašau-
S.dinė H° «"iUI Ii0 Salili: JAV. Prancūzijos,
si,te,U-savo vardą Martr- Anglijos. VFR, Šveicarijos
ias - Epopėjos caro sūnus. ir k(. Skaitlingiausia koma,,-
. laraiono kaimas išgarsėjo da buvo Tarybų Sąjungos:
tuo, kad graikų karvedys 397 bėgimo klubai, jų skai-
Miiliadis 490 metais prieš ciuje ir klubo „Taikus ato-
m,e. iškovojo pergalę prieš mas“ dalyviai iš Sniečkaus
persus. Jis pasiuntė kareivį (17 žmonių).
Sizipidą į Atėnus su žinia
apie pergalę. Įveikęs sunkia- 
disiancija, kareivis. įbėgo jis yra pats skaitlingiausias
į sostinės turgaus aikštę ir 
sušuko: „Džiaukitės, 
laimėjome!“ — krito negy-

ir nufotografuoti šį nuosta
bų įvykį, skirtą Fizkullūri- 
ninkų dienai. Mano distan
cija — 10 km. Po maratono 
starto, praėjus 20 min. bus 
duotas startas mums. Bėgu 
link artimiausio metro tilto, 
kur gerai matyti krantinė, 
kuria bėgs maratoniečiai.
Štai iš po posūkio pasirodė 
mašinos: greitosios pagal
bos, VAI, radiokomenlato- 
riaus. Po to pasirodė bėgi
mo lyderiai, 3—5 žmonės,
o po jų didėjantis srautas 
visos bėgimo dalyvių ma
sės. Iš pradžių bėgo siaura 
kolona gatvės viduriu. Srau
tas vis didėjo, ir pagaliau, 
bėgančiųjų lavina užpildė 
visą gatvę, šaligatvius ir
krantinę. Skaisčiai 
saulė, sirgaliai džiaugsmin

gai sutiko bėgikus. Jie šyp
sojosi, draugiškai mojo 
rankomis. Bėgikų kolona 
išsilęsė nuo Lužnikų iki 
Kremliaus. Radiokomenta- 
torius pastoviai informavo 
apie įvykius trasoje. Beveik 
pusę distancijos lyderiu bu
vo Aleksandras Roinaševs- 
kis iš Maskvos, po to — 
Vladimiras Krylovas iš Još- 
kar-OIy. Trisdešimtame ki
lometre jį aplenkė Levas 
Chitermanas iš Vitkinsko ir 
jau iki pat finišo niekam 
neužleido lyderio vardo. 
Jis maratono distanciją pra
ėjo per 2 vai. 23 min. 29 sek. 
Po jo atbėgo V. Krylovas 
ir A. Mitrofanovas. Tai pri
zininkų trijulė. Iš moterų 
maratono distancijoje buvo 
pirmąja Rumiana Ruseva iš 
Bulgarijos. Jos laikas 2 vai. 
49 min. 27 sek. Antrąja bu
vo Valentina Pankevič iš 
Rovno, trečiąja — Alsa Mi
ni kajev a iš Uljanovsko.

Ilgai dar tęsėsi finišuo
jantys. Kai kurie bėgo dau
giau kaip 5 valandas. Tai 
buvo vėliau, o kol kas išėjo 
startui dalyviai 10 km. dis
tancijai — 1838 žmonės. 
Bėgo lengvai ir laisvai, o 
svarbiausia, įdomiai. Bėgi
mo metu susipažindavo, dai
navo dainas rusų ir angių 
kalbomis. juokavo. Ameri
kiečiai dalino atsivežtas 
gėles. Kiekvienas žiedelis 
buvo įteikiamas su kortele, 
kurioje buvo užrašyti žo
džiai: „Šios gėlės iš Hava
jų salų Ramiojo vandeny- 

Gėlės Havajuose — 
meilės ir brolybės simbolis. 
Mes dovanojame jums šias 
gėles kaip mūsų tvirtėjan
čios draugystės simbolį“.

Medžiagą ir nuotraukas 
paruošė

V. CIUPĄČENKA

Vėl susitikimai, pasikeiti
mai suvenyrais ir pasiruo
šimas startui. Visur sklido 

interviu
— obuoliui nėra

juokas,
Liaudžiai 
kur kristi. Koncertas daly
viams. O dalyviai ruošėsi 
bėgimui, lyg į karnavalą. 
Štai ragana su šluota taiso
si sijoną, o ten rusas vals
tietis — basas, pasiraitoj a
kelnes, kad netrukdytų dis
tancijoje. Ir iš tikrųjų — 
prabėgo. Pasigirdo koman
da — pasiruošti 
Startui pasiruošė 4166 ma- 
ratonininkai.

Labai norėjosi pamatyti

garsai.Pasaulinis dėmesys Mask
vos maratonui todėl, kad

SKELBIMAIiš visų, pašvęstų humaniškam 
tikslui — taikos išsaugoji
mui žemėje. Jame dalyvau
ja „Pasaulio bėgikai“. Šios 

Atstumas tarp kaimo ir organizacijos devizas: „Už
olimpinio stadiono Atėnuose ’ taiką be bado!“ Prieš bėgi-
lygus 40 km. 200 metrų. mą ir po jo „Pasaulio bė

gikai“ pasikeitė suvenyrais, 
ženkleliais, sportiniais marš
kinėliais. Įteikiant suvenyrą 
jie siūlė vizitinę kortelę: 
„Mes, amerikiečiai, atvažia-

mes Ignalinos statybinių 
džiagų GS (Didžiasalis) 
reikalingi plytų 
darbininkai (nuėmėjai, gata- 

produkcijos krovėjai), 
trimis pamainomis

me-
vas.

cechams

vos
Darbas 
pagal slenkamąjį grafiką.

Iki šių dienų žaidynių 
(1896 m.) Tnaraloniėčiai bė
gdavo būtent tokį atstumą. 
IV žaidynėse 
190S m. karalius Eduardas

startui.
Darbo 

netinis,
300 rub. Į darbą ir iš darbo 
veža autobusu — maršrutu 
Sniečkus — Vydžiai — Di
džiasalis.

apmokėjimas vie- 
vidutiniškai 250—

Londone. švietė

Norintieji skubiai kreipia
si į Įdarbinimo biurą.

IAE darbuotojai, 
tys statyti individualius na
mus (kotedžus), 
pareiškimus IAE profkomi
teto butų-buities komisijai

spalio 10 d. 
nurodyti: šei

mos sudėtį; adresą ir gyve
namojo ploto dydį; kada 
pradėjote dirbti IAE; 
dyti metus, kada realiai ga
lėsite pradėti statybą.

norin- .į't

paduoda

iki 1988 m. 
Pareiškime

ažg: m
nuro-

no...

Rugsėjo 20-25 dienomis 
Sniečkuje gastroliuoja kilno
jamasis motociFkas.

Seansai — nuo 10 iki 20.30 
vai. Motoclrkas įsikurs alki- 
teleje. autobusų stoties 
jone.
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